



## **Stephen Woollcombe**

### **Director**

Former Canadian career diplomat, having postings in several missions on five continents, but primarily specializing in international economic issues. Undergraduate studies at University of Toronto and Université Laval, MA from Pennsylvania State. CUSO volunteer teacher in India in early 1960s, then after retiring from government, again served in development projects in Africa, Asia and Latin America. Part-time university teaching in Venezuela and at Carleton U. Actively engaged in Canadian politics, first with the Progressive Conservatives (as a candidate in the 2000 federal elections) and now with the Green Party.

*Ancien diplomate de carrière, vétéran de plusieurs missions sur les cinq continents, mais surtout spécialisé dans les questions économiques internationales. Études de premier cycle à l'Université de Toronto et l'Université Laval, maîtrise de l'Université Pennsylvania State. Professeur volontaire avec CUSO en Inde au début des années 60, puis, après sa retraite du gouvernement, encore une fois sert dans des projets de développement en Afrique, en Asie et en Amérique latine. Enseigne à temps partiel au niveau universitaire au Venezuela et à l'Université Carleton U. S'engage activement dans la politique canadienne, d'abord avec les Progressistes-conservateurs (en tant que candidat aux élections fédérales de 2000) et maintenant avec le Parti Vert.*